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A/P V/E A/A 

 

A/P V/E A/A 

VAN GOETHEM Benny 

Voorzitter – Président  
X   

DEPOORTER Mieke 

Lid – Membre 
X   

DECONINCK Franky  

Secretaris Generaal – Secrétaire Général 
X   

PEETERS Luc 

Lid – Membre 
 X  

DOCQUIER Françoise 

Ondervoorzitter – Vice-Présidente 
X   

VANHERCK Gust 

Lid-Membre 
X   

OZTURK Musa 

Nat. Penningmeester /trésorier  X  
LEMAIRE Jean 

PR/Consultant X   

MASSON Louis 

Lid – Membre X   
 

    

DE BONDT Rudi 

Lid / Membre    X  
 

   

Réunion par teams 

 

Opening van de vergadering 

- Verwelkoming door de voorzitter 

Ouverture de la réunion 

- Bienvenue du président. 

Goedkeuring van het vorige verslag  

- Verslag is goedgekeurd 

Approbation du rapport précédent 

- Le rapport est approuvé 

Briefwisseling 

- Brief BOIC 

De voorzitter van het BOIC  en Pascal Mertens worden door Jean 

Lemaire uitgenodigd voor de Multis in Blankenberge. 

 

- Antwoorden van T. Van de Voorde en het VSDC met betrekking tot de 

klacht van de heer Monnissen. 

Stemming over het bijeenroepen van een buitengewone algemene 

vergadering (na stemming 5x ja en 1x nee) 

De besluiten van de Tom Van de Voorde en het VSDC zullen gestuurd 

worden naar de effectieve leden en  de heer Monnissen. 

De voorzitter, Benny Van Goethem, neemt contact op met de heer 

Monnissen om dit uit te stellen tot de volgende algemene statutaire 

vergadering. 

 

- Voorstel Nick Rosier voor de multi’s – junioren. 

Het voorstel van Nick Rosiers moet behandeld worden door de 

jeugdcoördinatoren met een maximum van 4 spelers. De kandidaten 

moeten vóór 1 december gekend zijn om alle communicatie te 

kunnen verzorgen. 

 

- Aanvraag begeleiders U25 Murcia 

De jeugdcoördinatoren kunnen autonoom beslissen over een budget 

voorzien in de begroting volgens de modaliteiten van het financieel 

vademecum. De jeugdcoördinatoren worden hiervan ingelicht. 

 

Multi’s Blankenberge 

- Voorlopig gaat alles door. Er is eventueel een mogelijkheid dat de 

finale driebanden rechtstreeks wordt uitgezonden door Sporza. 

- GvA en NBl zijn niet geïnteresseerd voor sponsoring. HLN wordt nog 

door Louis Masson gecontacteerd. 

- Ter Wilgen zal bekijken om de dranken voor de scheidsrechters gratis 

te kijken. Indien niet mogelijk, wordt er contact opgenomen met 

Chaudfontaine. 

- Arbiters moeten zelf instaan voor de reservaties van het hotel. 

 

Correspondance 

- Lettre du COIB 

Le président du COIB, Jean-Michel Saive et Pascal Mertens seront 

invités par Jean Lemaire aux Multis à Blankenberge.     

 

- Réponses de T. Van de Voorde et du VSDC concernant la plainte de M. 

Monnissen. 

Vote sur l’organisation d’une assemblée générale extraordinaire 

(après avoir voté 5x oui et 1x non) 

Les résolutions de Tom Van de Voorde et du VSDC seront envoyées 

aux membres effectifs et à M. Monnissen. 

Le président, Benny Van Goethem, prendra contact avec M. 

Monnissen pour reporter cette discussion à la prochaine assemblée 

générale statutaire. 

 

- Proposition de Nick Rosier pour les multi's - juniors. 

La proposition de Nick Rosiers doit être traitée par les coordinateurs 

jeunesse avec un maximum de 4 joueurs. Les candidats doivent être 

connus avant le 1er décembre afin que toute la communication puisse 

être faite. 

 

- Demande d'accompagnement U25 Murcia 

Les coordinateurs jeunesse peuvent décider de manière autonome 

d'un budget prévu selon les modalités du vade-mecum financier. Les 

coordinateurs jeunesse seront  informés. 

 

Multi’s Blankenberge 

- Pour l'instant, tout  continue. Il est possible que la finale trois bandes 

soit retransmise en direct par Sporza. 

- GvA et NBl ne sont pas intéressés pour un sponsoring. HLN sera 

contacté par Louis Masson. 

- Ter Wilgen examinera la possibilité pour des boissons gratuites pour 

les arbitres. Si ce n'est pas possible, Chaudfontaine sera contacté. 

 

- Les arbitres doivent faire leurs propres réservations d'hôtel. 
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Financiën 

- Facturen 2020-2021: alle facturen zijn betaald behalve voor enkele 

clubs uit gewest Antwerpen. Louis Masson zal dit verder bekijken - Er 

dient nog 850€ betaald worden.  

- Facturen 2021-2022: alle facturen zijn opgestuurd naar de gewesten. 

- Het gewest Antwerpen heeft een fax-nummer die doorstuurt naar de 

mailbox van Louis Masson. Deze dienst zal geannuleerd worden. De 

clubs die daarvan gebruik maken, worden hiervan ingelicht. 

 

Budgetvergadering 

- Zal voorzien worden op 18 december om 10.00 in Hasselt. 

 

Varia 

- Badge van Ethias moet verwijderd worden van de gilets van de 

scheidsrechters. 

- Wat de bestelling van nieuwe gilets voor de scheidsrechters betreft, 

moet de NAC voldoen aan artikel 6.4 van het Vademecum Financiën, 

en een lijst verstrekken van scheidsrechters die nieuwe gilets zullen 

ontvangen. 

 

Finances 

- Factures 2020-2021 : toutes les factures ont été payées sauf pour 

certains clubs de la région d'Anvers. Louis Masson les examinera plus 

en détail - Il reste 850€ à payer. 

- Factures 2021-2022: toutes les factures ont été envoyées 

- La région d'Anvers dispose d'un numéro de fax qui est transmis à la 

boîte mail de Louis Masson. Ce service sera annulé. Les clubs qui 

l'utilisent seront informés. 

 

Réunion budgétaire 

- Se tiendra le 18 décembre à 10h00 à Hasselt. 

 

Varia 

-  L'insigne d'Ethias doit être retiré des gilets des arbitres. 

- Concernant la commande des nouveaux gilets pour l’arbitrage, la CNA 

doit respectée l’article 6.4 du vadémécum finances, et fournir la liste 

des arbitres recevant un nouveau gilet. 

Sluiting van de vergadering 

 

Volgende vergadering is voorzien 18/12 

 

Clôture de la réunion 

 

La prochaine réunion est prévue le 18/12 

 

 

 

Franky Deconinck Benny Van Goethem 

Nationaal Secretaris- Secrétaire National Voorzitter  –  Président 
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